

DeKalb ကောင်တီကျောင်း အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေ ကံစမ်းမဲဖြင့် မတည်ထားသော မူလတန်းကြိုကျောင်း မကြာခဏ မေးလေ့ရှိသော မေးခွန်းများ

ကံစမ်းမဲ မတိုင်မီ

ကျောင်းသားတစ်ယောက်သည် မူကြိုသို့ တက်ရောက်နိုင်ရန် မည်သည့် အသက်အရွယ်ရှိရမည်နည်း။

2020-2021 ပညာသင်နှစ်သို့ တက်ရောက်ခွင့်ရရှိရန်အတွက်၊ သင့်ကလေးသည် အောက်ပါနေ့ရက်များတွင် သို့မဟုတ် နေ့ရက်များအတွင်း မွေးဖွားသူဖြစ်သင့်သည်။ စက်တင်ဘာ 2၊ 2015-စက်တင်ဘာ 1၊ 2016။

ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် DeKalb ကောင်တီ ကျောင်းအုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေ (DCSD) ဖုန်၏ ပြင်ပတွင် နေထိုင်သူဖြစ်ပါက သူ/သူမသည် ဤမူကြို အစီအစဉ်တွင် တက်ရောက်ခွင့်ရရှိနိုင်ပါမည်လား။

တက်ရောက်ခွင့်မရနိုင်ပါ။ သင့်အိမ်လိပ်စာသည် DeKalb ကောင်တီ ကျောင်းအုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေဖုန်တွင် မပါဝင်ပါက သင်ပါဝင်ခွင့်မရှိပါ။ သင့်အိမ်လိပ်စာသည် DCSD တွင် ပါဝင်သည် မပါဝင်သည်ကို မသေချာလျှင် အောက်ပါလိပ်စာ <http://www.dekalbschoolsga.net/operations/school-locator/> သို့ ဝင်ရောက်စစ်ဆေးကြည့်ပါ။

ကျောင်းတစ်ကျောင်းထက်ပို၍ လျှောက်ထားခွင့်ပြုပါသလား။

မပြုပါ။ သင့်အနေနှင့် သင့်လျော်သည့် ဘာသာရပ်တစ်ခုခု အထူးပြုကျောင်း တစ်ခု သို့မဟုတ် သင့် home school (သမရိုးကျ စာသင်ခန်းတွင်း သင်ယူမှုမဟုတ်သော ကျောင်း) တွင် စာရင်းသွင်းနိုင်သည်။ သင့်သည် ဘာသာရပ်တစ်ခုခု အထူးပြုကျောင်း တစ်ခုခုတွင် စာရင်းသွင်းရန် ရွေးချယ်ပြီး သင့်အား ရွေးချယ်ခံရလျှင် စောင့်ဆိုင်းမှုစာရင်းတွင် အလိုအလျောက် ထားရှိမည်ဖြစ်သည်။ ကျောင်းတက်သည့် ပထမရက်သတ္တပတ်ပြီးသည့်နောက် သင့် home school (သမရိုးကျ စာသင်ခန်းတွင်း သင်ယူမှုမဟုတ်သော ကျောင်း) တွင် နေရာရှိလျှင် သင့် home school (သမရိုးကျ စာသင်ခန်းတွင်း သင်ယူမှုမဟုတ်သော ကျောင်း) တွင် တစ်နေရာစာ စာရင်းသွင်းရန် သင့်အားကြိုဆိုပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏ ကလေးသည် သူငယ်တန်း တက်ရန် အရည်အချင်း ပြည့်မီသော်လည်း အစိုးရမှ ထောက်ပံ့သော မူကြို အစီအစဉ်တစ်ခုတွင် မပါဝင်ခဲ့လျှင် မူကြိုအစီအစဉ်သို့ စာရင်းသွင်းနိုင်ပါ သလား။

2020-2021 ပညာသင်နှစ်အတွက် မူလတန်းကြိုကျောင်းသားတစ်ဦးအဖြစ် တက်ရောက်နိုင်ရန် သင့်ကလေးတွင် ၎င်းတို့၏ သူငယ်တန်းစာသင်နှစ်ကို (တွဲဖက်သင်ကြားထားသည့်) မူကြို စာသင်ခန်းတစ်ခုအတွင်း ကုန်ဆုံးရန် လိုအပ်ချက်ကို ဖော်ထုတ်ပေးသည့် တစ်ဦးချင်း ပညာရေးအစီအစဉ် (IEP) တစ်ခုရှိရမည်ဖြစ်သည်။

မူကြိုတွင် စာရင်းသွင်းရန်အတွက် ကျွန်ုပ်၏ကလေးကို အိမ်သာတွင် အပေါ့အလေးစွန့်တတ်အောင် လေ့ကျင့်ပေးထားရမည်လား။ သင့်ကလေးအား အဝတ်အစားဝတ်ဆင်ခြင်း၊ ချွတ်လဲခြင်းနှင့် အိမ်သာတက်ရာတွင် လိုအပ်ချက်များကို ကိုယ်တိုင်လုပ်ဆောင်နိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ထားသည်။ မူကြိုမတက်ရောက်မီကာလတွင် ကလေးများကို အိမ်သာတွင် အပေါ့အလေးစွန့်တတ်အောင် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးထားသင့်သည်။ အမှတ်တမဲ့ စွန့်ပစ်ခြင်းများရှိပါက မိဘများအား ဖုန်းဆက်ခေါ်မည်ဖြစ်ပြီး မိဘများမှ ၎င်းတို့၏ ကလေးအား အဝတ်အစားလဲလှယ်ပေးရန် ကျောင်းသို့ လာရောက်ရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်သည်။ တစ်ဦးချင်း ပညာရေးအစီအစဉ် (IEP) သို့မဟုတ် 504 အစီအစဉ်၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအဖြစ် သတ်မှတ်ထားခံရသည့် ကျောင်းသားများအား ဘောင်းဘီကဲ့သို့ ခါးမျှော့ အစ အလျှော့အတင်းပါသည့်ခိုင်ပါများကို ဝတ်ဆင်မထားရပါ။ အဆိုပါကလေးသည် စုပေါင်းစာသင်ခန်းတစ်ခုအတွင်း ရှိမည်ဖြစ်ပြီး အထ အထူးလိုအပ်ချက်များအတွက် ဆရာ/လက်ထောက်က သူ/သူမ အား အကူအညီပေးနိုင်သည်။

ကျွန်ုပ်သည် DCSD ဝန်ထမ်းတစ်ဦးဆိုလျှင် Pre-K ကံစမ်းမဲသို့ အလိုအလျောက်စာရင်းသွင်းခြင်းခံရပါသလား။

မရပါ။ သင်သည် DCSD ဝန်ထမ်းတစ်ဦးဖြစ်လျှင်လည်း အခြားသူများ ကျော်ဖြတ်ရသည့် လုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်အတိုင်း ကေ ကျော်ဖြတ်ရမည်။ သို့သော်လည်း မူကြိုကံစမ်းမဲကို ဝန်ထမ်းများ မဝင်ရောက်နိုင်ခင်တွင် သီးခြားသတ်မှတ်ချက်များရှိသည်။ DeKalb မူကြို ကံစမ်းမဲအစီအစဉ်တွင် ဝန်ထမ်းပါဝင်မှု မှတ်တမ်းအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ သင်၏ ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် ရှေးဦးကလေးသူငယ်ရုံးသို့ ဆက်သွယ်ပါ။

ကျွန်ုပ်၏ကလေးတွင် IEP တစ်ခုရှိပြီး လက်ရှိတွင် DCSD သို့ စာရင်းသွင်းထားပါ။ သူ/သူမကို ကံစမ်းမဲတွင် ရွေးချယ်လိုက်လျှင် သူတို့သည် ကျွန်ုပ်၏ home school တွင် ကျန်ရှိနေမည်လား။

အကယ်၍ လက်ရှိ တစ်ဦးချင်းပညာရေးအစီအစဉ်တစ်ခု (IEP) ရှိသော လျှောက်ထားသူတစ်ဦးကို အစဉ်မမှ တောက်ပမှု (BFTS) အထွေထွေပညာရေး မူကြို စာသင်ခန်းသို့ တက်ရောက်ရန် ရွေးချယ်ခံရပါက အဆိုပါလျှောက်ထားသူကို ကျောင်းသား၏ တစ်

တစ်ဦးချင်းလိုအပ်ချက်များအပေါ် အခြေခံသော BFTS ပါဝင်သည့် စာသင်ခန်းတစ်ခန်းသို့ ရွှေ့ပြောင်းခြင်း ခံရနိုင်သည်။ မှတ်စု - Theme ကျောင်းများတွင် BFTS ပါဝင်သော စာသင်ခန်းများ မထားရှိပါ။

ကျွန်ုပ်၏ သုံးနှစ်အရွယ် ကလေးတွင် နဂိုကတည်းက IEP တစ်ခုရှိပြီး DCSD လိုအပ်သော စာသင်ခန်းတစ်ခုတွင် စာရင်းသွင်းပြီး ဖြစ်နေသည်။ မူ မူကြို အတွက် စာရင်းသွင်းသင့်ပါသလား။

မသွင်းသင့်ပါ။ အကယ်၍ သင်၏ ကလေးတွင် လက်ရှိ IEP တစ်ခုရှိပြီး လက်ရှိအချိန်တွင် အသက် သုံးနှစ်အရွယ် ကျောင်းသားစာသင်ခန်းတွင် တက်ရောက်နေလျှင် ၎င်းတို့၏ IEP လိုအပ်ချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ မူကြိုတန်းသို့ တက်ရောက်ရမည်။

မူကြိုတက်ရောက်ခွင့် ကံစမ်းမဲလျှောက်ထားရန်အတွက် မည်သည့် စာရွက်စာတမ်းများ လိုအပ်သနည်း။

မွေးဖွားမှု အထောက်အထား၊ တရားဝင် အုပ်ထိန်းမှု အထောက်အထား (အကယ်၍ မိဘ/အုပ်ထိန်းသူ၏ အမည်သည် မွေးစာရင်းတွင်မရှိပါက)၊ မိဘ /အုပ်ထိန်းသူ၏ အထောက်အထားနှင့် နေထိုင်ခွင့် အထောက်အထား။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ ပါဝင်သည့် လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်း စာရင်းအပြည့်အစုံကို အောက်ပါလင့်ခ်တွင် "ကံစမ်းမဲ လုပ်ငန်းစဉ်" ဟူသောစာသား အပေါ် ကလစ်ခတ်ကြည့်ပါက တွေ့ရှိနိုင်သည်။ <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/>

ကံစမ်းပြီးသည့်အခါ

ကျွန်ုပ်၏ ကလေးကို အဆိုပါကံစမ်းမဲတွင် ရွေးချယ်ခြင်းခံရသည်။ မည်သည်ကို ဆက်လက် လုပ်ဆောင်ရမည်နည်း။

သင်နောက်ထပ် လုပ်ဆောင်ရမည့်အဆင့်မှာ ထိုင်ခုံနေရာလက်ခံခြင်းဖြစ်ပြီး သင့် ကျောင်းဝင်မှတ်ပုံတင်ခြင်းပြီးစီးရန် ဖော်ပြထားသည့်နေ့ရက်တွင် သင်လက်ခံရရှိသည့် လက်ခံမှုစာကို ကျန်ရှိသည့် မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းခြင်း စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ သင့်ကျောင်းသို့ ယူဆောင်လာပါ။ ဤနောက်ထပ် လုပ်ဆောင်ရမည့်အဆင့်မှာ သတ်မှတ်ထားသည့် အချိန်အပိုင်းအခြားတစ်ခုအတွင်း ပြီးစီးရန် အရေးကြီးသည် ထိုသို့မပြီးစီးပါက စောင့်ဆိုင်းစာရင်းရှိ နောက်လူသို့ သင့်ထိုင်ခုံကို ပေးနိုင်သည်။

ကျွန်ုပ်၏ကလေးကို ကံစမ်းမဲအတွက် ရွေးချယ်ခြင်းမခံရခဲ့လျှင် မည်သို့ဖြစ်မည်နည်း။

ကံစမ်းမဲတွင် ရွေးချယ်မခံခဲ့ရသည့် ကျောင်းသားများကို စောင့်ဆိုင်းစာရင်းတွင် အလိုအလျောက်ထားရှိမည်ဖြစ်သည်။ အဆ အဆိုပါစနစ်သည် ကျောင်းသားများအား စောင့်ဆိုင်းစာရင်းတွင် အစဉ်လိုက်စီပေးပြီး စောင့်ဆိုင်းစာရင်းရှိ ၎င်းတို့၏နေရာကို မ မိဘများထံ အကြောင်းကြားစာ တစ်စောင်ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ထိုင်ခုံနေရာများကို ယူရန်ငြင်းဆန်ခြင်း သို့မဟုတ် ဖျက်သိမ်းခံရခြင်းရှိလျှင် အဆိုပါစနစ်သည် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းရှိနောက်လူသို့ လက်ခံစာကို ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ထိုအချိန်တွင် သင်၏ကံစမ်းမဲထိုင်ခုံကို စိတ်ချရစေရန် နောက်အဆင့်များ လုပ်ဆောင်ပြီးစီးရန် လိုအပ်နိုင်သည်။

ကျွန်ုပ်သည် ကျန်းမာရေး ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း ပုံစံ 3231 ကို လက်ခံစာတွင် ဖော်ပြထားသည့် မှတ်ပုံတင်ရက်စွဲတွင် မပေးနိုင်လျှင် ဘာဖြစ်နိုင်မည်နည်း။

DCSD မူဝါဒ ကဖော်ပြသည်မှာ ကလေးတစ်ဦးသည် ကျောင်းစတင်တက်သည့် ရက် ၃၀ အတွင်း သို့မဟုတ် သက်တမ်းကုန်ဆုံးသည့် ရက်အတွင်း ၎င်းတို့၏ကျန်းမာရေး ကာကွယ်ဆေးထိုးပုံစံ 3231 ရှိရမည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍မတင်ပြပါက ကလေးသည် လျှောက်လွှာပုံစံ သို့မဟုတ် ရက်ချိန်းအထောက်အထားမရှိဘဲ အတန်းပြန်တက်နိုင်မည် မဟုတ်ပါ။ အဆိုပါကလေးသည်မွမ်းမံထားသည့် ပုံစံတစ်ခုမရှိဘဲ ချိန်းဆိုမှုပြီးနောက် အတန်းပြန်တက်နိုင်မည်မဟုတ်ပါ။ အဆိုပါ ပုံစံ မပေးထားသည့်အတွက် ကလေးသည် ၁၀ ရက်ဆက်တိုက် ပျက်ကွက်လျှင် မူကြိုအတန်းရှိ ကလေး၏ ထိုင်ခုံနေရာကို လက်လွှတ်ခံရမည် ဖြစ်သည်။

အကယ်၍ ကျွန်ုပ်သည် လက်ခံစာပေါ်တွင် ဖော်ပြပါရှိသည့် မှတ်ပုံတင် နေ့ရက်တွင် အကြား၊ အမြင်၊ သွားဘက်ဆိုင်ရာနှင့် အာဟာရပုံစံ 3300 ကို မပေးနိုင်လျှင် ဘာဖြစ်မည်နည်း။

ဤပုံစံကို ကလေးကျောင်းစတင်သည်မှ ရက်ပေါင်း ၉၀အတွင်း သို့မဟုတ် သက်တမ်းကုန်ဆုံးမည့်ရက်တွင် ဖြည့်သွင်းရမည်ဟု DCSD ပေါ်လစီက ဖော်ပြထားသည်။ အကယ်၍ ဤပုံစံကို မပေးခဲ့ပါက ကလေးသည် ဤအစီအစဉ်တွင် ၎င်း၏နေရာဆုံးရှုံးပြီး အတ အတန်းပြန်တက်နိုင်မည် မဟုတ်ပေ။

ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် ညွှန်ကြားထားသည့် ဆေးဝါးများကို နေ့အချိန်အတွင်းတွင် သောက်သုံးရမည်ဆိုလျှင် ရနိုင်မည်လား။

သင့်ကလေးကို မူကြိုတွင် မှတ်ပုံတင်သည့်အခါ ဆေးကုသမှု ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို သေချာယူဆောင်ခဲ့ပါ။ ညွှန်ကြားထား ထားသော ဆေးဝါးများကို စီမံခန့်ခွဲရန် ဆေးကုသမှုပုံစံများနှင့် နည်းလမ်းများအကြောင်းကို ကျောင်းတွင် သင် သင်နှင့်ပြောဆိုမည့် တစ်စုံတစ်ဦးရှိမည်ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် ပထမဆုံး ကျောင်းတက်သည့်နေ့တွင် ကျောင်းမတက်လျှင် ဘာဖြစ်မည်နည်း။
ကံစမ်းမဲဖြင့် ရွေးချယ်ထားသော ကျောင်းသားအားလုံးကို ကျောင်းပထမဆုံးဖွင့်သည့်နေ့တွင် တက်ရောက်ရန် မျှော်လင့်ထားသည်။
သင့်ကလေးသည် ကျောင်းဖွင့်သည့် ပထမဆုံးနေ့ မနက် 10:00 AM တွင် ကျောင်းခေါ်ချိန် စာရင်းတွင်ရှိမနေလျှင် ယင်း၏နေရာကို ဆံ
ဆုံးရှုံးရမည်ဖြစ်ပြီး စောင့်ဆိုင်းစာရင်းရှိ နောက်လူကို ပေးမည်ဖြစ်သည်။

မူကြိုကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းခေါ်ချိန် မူဝါဒတစ်ခု ရှိပါသလား။
ရှိပါသည်။ ကျောင်းသားများသည် စာသင်နှစ် တစ်နှစ်လုံးရှိ အပြည့်အဝ သင်ကြားပို့ချသည့် နေ့ရက်တွင် ကျောင်းတက်ရောက်ရန်
မျှော်လင့်သည်။ ဆေးကုသမှု အကြောင်းပြချက်တစ်ခု မပါရှိဘဲ ဆယ်ရက်ဆက်တိုက် အတန်းမတက်သော သို့မဟုတ်
အတန်းနောက်ကျသော ကလေးများအား ဖော်ပြပါ လမ်းညွှန်ချက်များအတိုင်း စာသင်ခန်းမှ ထုတ်ပယ်ရမည်။ ထို့အပြင်
ရက်ရှည်စွာ နောက်ကျလေ့ရှိသော သို့မဟုတ် စောပြန်လေ့ရှိသော ကျောင်းသားများသည် ၎င်းတို့၏ ထိုင်ခုံကို လက်လွှတ်ဆုံးရှုံးရနိုင်ခြေရှိပြီး
အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်နှင့်/ သို့မဟုတ် လူမှုရေးလုပ်သားနှင့် တွေ့ဆုံစေလိမ့်မည်။

မူကြိုတက်ရောက်သည့် သားသမီးများ၏ မိဘများအတွက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုလိုအပ်ချက်များ ရှိပါသလား။
ဟုတ်ကဲ့၊ ရှိပါသည်။ တစ်နှစ်နှစ်ကြိမ် ကျင်းပသည့် လိုအပ်လျှင် လိုအပ်သလို မကြာခဏ ကျင်းပလေ့ရှိသည့် မိဘတွေ့ဆုံပွဲတိုင်းနှင့်
မိဘဆွေးနွေးပွဲများတွင် မိဘများကို ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန် မျှော်လင့်ထားသည်။ (အဆိုပါဆောင်ရွက်မှုများသည် ခန့်မှန်းခြေအားဖြင့် တစ်
တစ်နာရီခန့် ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။)။

FAQ တွင် ဖော်ပြထားသည့် မေးခွန်း မေးချင်လျှင် မည်ကဲ့သို့ လုပ်ဆောင်ရမည်နည်း။
ရှေးဦးအရွယ်ကလေးသူငယ် ဆိုင်ရာရုံး @ 678.676.0147သို့ လွတ်လပ်စွာ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။